

**INDICATIONS:** As an aid in the treatment of topical bacterial infections associated with some bacteria susceptible to nitrofurazone in horses.

**DIRECTIONS:** Clean area with soap and water. Dry thoroughly. Apply ointment directly to affected area, or first place on a piece of gauze directly in contact with the affected area or use a bandage. Keep ointment in contact with the lesion for 12-24 hours. For a wet dressing, dilute with 2-3 parts of sterile water or saline, and apply several times daily.

**ACTIVE INGREDIENT:** Each gram contains 2 mg of nitrofurazone in a water soluble polyglycol base.

**CAUTION:** For deep wounds or body cavities, use only as directed by a veterinarian. If redness, irritation or swelling persists, consult a veterinarian.

**WARNING:** Federal law prohibits the administration of this preparation to animals that produce food or that are intended for consumption as food. Keep out of reach of children.

Store between 15-30°C.

**DOMINION VETERINARY LABORATORIES LTD.**  
1199 Sanford St., Winnipeg, Manitoba, Canada R3E 3A1  
1-800-465-7122 www.domvet.com



**Nitrofurazone ointment**

**For Veterinary Use Only**

DIN 00334308

**NET CONTENTS: 400 g**

**INDICATIONS:** Pour aider au traitement des infections bactériennes superficielles associées à certaines bactéries sensibles à la nitrofurazone chez les chevaux.

**MODE D'EMPLOI:** Nettoyer la région à traiter avec de l'eau et du savon. Bien assécher. Appliquer l'onguent directement sur la région atteinte, ou étendre d'abord sur un morceau de gaze ou un bandage qui sera placé sur la région atteinte. Garder l'onguent en contact avec la lésion de 12 à 24 heures. Pour effectuer un pansement humide, diluer dans 2 à 3 parties d'eau stérile ou de solution saline et appliquer plusieurs fois par jour.

**INGRÉDIENT ACTIF:** Chaque gramme contient 2 mg de nitrofurazone dans une base de polyglycols hydrosoluble.

**PRÉCAUTION:** En cas de blessures profondes ou d'application dans les cavités corporelles, utiliser uniquement sur recommandation d'un vétérinaire. Si la rougeur, l'irritation ou l'enflure persiste, consulter un vétérinaire.

**MISE EN GARDE:** En vertu des lois fédérales, il est interdit d'administrer cette préparation aux animaux qui produisent des aliments ou aux animaux destinés à être consommés comme aliments.

Garder hors de portée des enfants.

Conserver entre 15°C et 30°C.



**Onguent de nitrofurazone**

**Pour Usage Vétérinaire Seulement**

DIN 00334308

**CONTENU NET: 400 g**